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2.4.2011.Istorijski čas posvećen dr Mladenu 

Stojanoviću 

 

Povodom 116. godišnjice roĎenja i 70. 

godišnjice pogibije narodnog heroja dr 

Mladena Stojanovića   odrţan je  istorijski 

čas i poloţeni vijenci ispred spomenika  

ovog legendarnog partizanskog 

komandanta.Vijence su poloţile delegacije 

SUBNOR-a , ustanova i sportskih društava 

koji nose ime dr Mladena Stojanovića, 

Boračke organizacije ,  opštine Prijedor i 

susjednih potkozarskih opština. 

 

 
  

„Mladen je bio  čovjek za primjer, 

revolucionar  od najranije mladosti pa do 

kraja ţivota, najpopularnija ličnost ustanka 

na Kozari, Krajini i mnogo šire i jedan od 

najhrabrijih boraca i rukovodilaca 

Narodnooslobodilačke  borbe. Zato je 

njegov je lik  ostao da ţivi u sjećanju 

zajedno sa slavom herojske Kozare“- rekao 

je   prisutnima predsjednik republičkog 

SUBNOR-a Blagoje Gajić. 

On je dodao da  je pred sadašnjim i 

budućim  generacijama zadatak da uvijek 

čuvaju i njeguju tekovine 

narodnooslobodilačkih ratova  potaknute 

njegovim  neizmjernim herojstvom. 

Načelnik  opštine Prijedor Marko Pavić  je 

obraćajući se prisutnima podsjetio  da je 

Mladen Stojanović bio čovjek kojeg je 

iznjedrio ovaj grad i njegova Kozara i da 

se svi moramo zamisliti nad riječima 

jednog pjesnika koji je rekao da je Mladen 

bio čovjek kakvi će ljudi tek biti. 

„Mladen je  njegovao univerzalne 

vrijednosti i principe i ono za šta se on 

borio to su i danas vrijednosti -sloboda, 

mir, pravda, ravnopravnost  i humanizam. 

Mi trebamo te ideale prenijeti na našu 

djecu,a prije svega njegovati sjećanje na 

borbu protiv fašizma čiji je Mladen simbol 

, rekao je Pavić.On je dodao i da je veliki  

Mladenov doprinos  bio razvoju zdravstva, 

sporta i kulture u predratnom Prijedoru, te 

da će se sadašnje generacije   najbolje 

oduţiti najboljem sinu Kozare tako što će 

nastojati da grade  Prijedor kao mjesto  

gdje će omladina imati svoju budućnost i  

perspektivu. 

U kulturno-umjetničkom dijelu programa 

recitalima i narodnim igrama učestvovali 

su učenici prijedorskih škola. 

Istorijski čas  posvećen sjećanju na ovog 

legendarnog junaka Kozare odrţava se 

svake godine ispred bronzanog spomenika 

dr Mladena Stojanovića, koji je djelo 

njegovog brata, vajara Sretena Stojanovića. 

 

Penzioneri i ove godine organizovano u 

banje 

 

Prijedorski penzioneri će i ove, kao i prošle 

godine, imati mogućnost da organizovano 

borave na banjskom liječenje u banjama  

širom Srpske. Predsjednik Udruţenja  

penzionera Prijedor  Slobodan Brdar  

potvrdio je da će i ove godine 228 

penzionera imati mogućnost  banjskog 

liječenja , za  koje će biti izdvojeno   80 

000 KM. 

-Penzioneri će  kao i do sada na osnovu  

ljekarskih nalaza  boraviti u banjama 

„Vrućica“  kod Teslić“ , „Mlječanica“kod 

Kozarske Dubice  „Kulaši“ kod 

Prnjavora,,kazao je Brdar . 
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On je dodao da će , za razliku  od ranijih, 

ove godine  za 20 zainteresovanih  

penzionera biti  obezbijeĎen  i boravak na 

Kozari  te da će  i njima kao i  onima  koji 

budu upućeni u banje boravak trajati deset 

dana. 

Prema vaţećim aktima Udruţenja,u banje 

se  upućuju njegovi članovi  lošijeg 

zdravstvenog stanja ,čija penzija nije veća 

od 500 KM  i koji  u poslednje tri godine  

nisu boravili  u njima. 

Udruţenje njihovo banjsko  liječenje 

finansira  sa 70% i to iz  budţetskih 

sredstava koja godišnje  dobija  od opštine, 

dok penzioneri  koji  borave u banjama  

snose 30 % troškova. 

Ova aktivnost Udruţenja penzionera 

Prijedor polakao  prerasta  u tradiciju i  u 

toku  jedne godine  na banjsko liječenje  

uputi   od  220 do  230  članova . 

Od oko 13 500  prijedorskih penzionera 

,njih oko 11 500  su  članovi ovog 

Udruţenja. 

 

Sin Mladena Stojanovića poslije 54 

godine poovo u Prijedoru 

 

Povodom obiljeţavanja 116 godina od 

roĎenja i 70 godina od pogibije narodnog 

heroja Mladen Stojanovića u Prijedor je  

nakon  54.godine  stigao njegov sin Vojin , 

koji ţivi u Dubrovniku.MeĎu prvim 

objektima je obišao porodičnu kuću 

Stojanovića koja je obnovljena i kao 

depadans muzeja otvorena 2007.godine. 

„ Ovdje sam bio davne 1958.godine i 

srećan sam što sam opet ovdje i što su 

domaćini izuzetno gostoljubivi  tako da  

sam lako prebrodio veliku vremensku 

prazninu koja postoji od mog posljednjeg 

boravka u ovom gradu“ kazao je 

Stojanović. 

On je dodao i da je prije odlaska u penziju 

radio u JAT-u i putovao po cijelom 

svijetu,a da već dvadeset godina nije 

putovao nigdje i sa punim srcem 

doţivljava dolazak u roditeljsku kuću u 

Prijedoru. 

„Raskorak izmeĎu legende i stvarnosti o 

mojoj porodici i mom ocu postoji, ali bez 

velike patetike kaţem da je moralni lik 

mog oca podigao ljestvicu moralnih 

vrijednosti neznatno više nego kod 

prosječnih ljudi.I bilo je teţe ţivjeti na 

takav način“-rekao je Stojanović. 

Pored obilaska porodične kuće 

Stojanovića, sin legendarnog partizanskog 

komandanta sa Kozare  obišao je  i 

Partizansko groblje gdje se nalazi grob 

Mladena Stojanovića, te groblje gdje su 

sahranjeni prota Sima i Jovanka Stojanović 

, Mladenovi roditelji, a Vojinovi djed i 

baka. 

 

 
 

Domaćin njegovog boravka u Prijedoru je 

opština Prijedor i Muzej Kozare čiji 

direktor Milenko Radivojac ističe da je 

veoma radostan što su dugogodišnji 

razgovori oko organizovanja ove posjete 

urodili plodom. 

„ Srećan sam što smo realizovali nešto što 

smo počeli  prije nekoliko godina“ rekao je 

Radivojac. 

Naime, povodom 6.aprila  Svjetskog dana 

zdravlja, koji zdravstveni radnici Opšte 

bolnice Prijedor  tradicionalno obiljeţavaju 

polaganjem  vijenaca na spomenik doktoru 

Mladenu Stojanoviću koji se nalazi u 

krugu ove zdravstvene ustanove , njegov 

sin Vojin i simbolično  dao  pristanak da 

ova ustanova ponovo ponese ime njegovo 

oca Mladena. 

 

Budţet- punjenje samo  71 odsto  

 

Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić  je 

potvrdio da punjenje opštinskog budţeta u 

prvom tromjesečju 2012.godine iznosi 

svega 71 odsto i da je u ovom periodu 
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zabiljeţen manjak sredstava koji iznosi 2,4 

miliona KM. 

„Mjesečno je  u opštinskoj kasi bilo 800 

000 KM  manje od planiranih sredstava  

što znači  da je u prvom tromjesečju  taj  

gubitak iznosio  2,4 miliona KM. To je 

praktično trećina planiranog  budţeta i taj  

ćemo minus  teško nadoknaditi do kraja 

godine“ kazao je Pavić . 

On je dodao da je situacija u aprilu nešto 

povoljnija i da se povećanje priliva 

sredstava očekuje i narednih mjeseci. 

„MeĎutim, ova kretanja budţeta traţe od 

nas štednju ,racionalno trošenje budţeta i 

usmjeravanje sredstava  tamo gdje su ona  

zaista najpotrebnija. Moraćemo da vodimo 

računa o troškovima i princip ove 

administracije je da se ne moţe trošiti ono 

što nije zaraĎeno. Svi budţetski korisnici  

moraće se kretati u granici prihoda koji 

obezbijedimo, što znači da ćemo  mnoge 

troškove  redukovati“ –rekao je Pavić. 

On je dodao da će, zbog ovakve situacija , 

ranije nego prethodnih godina biti uraĎen i 

rebalans budţeta i to ne , kao prije 

povećanjem budţeta, nego njegovim 

smanjenjem. 

Planirani budţet opštine Prijedor iznosi 

33.978.130 KM. 

 

Pedeset nagrada za učenike Muzičke 

škole 

 

Učenici prijedorske Muzičke škole „Savo 

Balaban“ su proteklog vikenda na 19. 

takmičenju muzičkih škola Republike 

Srpske u Banjaluci osvojili  22  prve, 24 

druge i četiri  treće nagrade.Direktor škole 

Gojko RaĎenović izjavio je  da je  

osvajanjem  50 nagrada na ovom 

takmičenju na kojem je učestvovalo preko 

500 učenika iz 15 muzičkih škola iz cijele 

Republike Srpske  ostvaren moţda najveći 

uspjeh u istoriji ove škole. 

„ Naši učenici gotovo redovno ostvaruju 

dobre rezultate na ovom takmičenju, što je 

rezultat i njihovog talenta, ali i ozbiljnog 

rada sa njima tokom cijele školske godine“ 

rekao je RaĎenović. 

 

 
 

On je dodao da su svi radnici ove škole 

ponosni na uspjeh učenika jer osvojene 

nagrade  znače da gotovo nijedan njihov 

nastup nije ostao bez nagrade, a da pri tom 

konkurencija uopšte nije bila zanemarljiva. 

 

 
 

On je posebno istakao tri  specijalne 

nagrade  za nastup  hora srednje škole sa 

dirigentom Aljošom Novakovićem, 

kamerni duo Neven Crnić solo pjevač i 

Zorica Novaković-klavir učenici i Sofije 

Kovačević,te Anje Vujaković  u 

poznavanju solfeĎa. 

Muzičku školu iz Prijedora predstavljali su 

gitaristi,harmonikaši, violinisti, kamerna 

dua, klavirska dua,horovi i solfeĎisti. 

Muzičku školu „Savo Balaban“ pohaĎa  

oko 400 učenika, od čega je 73 

srednjoškolaca. 

 

Penzioneri 

 

U protekle četiri godine opština Prijedor je 

izdvojila 1,08 miliona KM za potrebe 

prijedorskog Udruţenja penzionera, a 

dobra saradnja će biti nastavljena i u 

narednom periodu .Potvrdio je ovo 

predsjednik opštinskog Udruţenja 

penzionera Slobodan Brdar na juče 
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odrţanoj godišnjoj Izvještajnoj skupštini 

udruţenja , uz konstataciju da sistemska 

rješenja za penzionersku populaciju treba 

traţiti na republičkom nivou. 

 

 
 

„Zahvaljujući opštinskim sredstvima , 

jednokratnu novčanu pomoć, u protekle 

četiri godine dobilo je 5 300 najugroţenijih 

prijedorskih penzionera, dok je njih 1700 

upućeno na banjsko-klimatsko liječenje“ 

rekao je Brdar. 

Skupštini su prisustvovali i uvaţeni gosti , 

meĎu kojima čelnici republičkog udruţenja 

penzionera, lokalne administracije i Fonda 

PIO.Načelnik Prijedora  Marko Pavić je 

podsjetio da je opština, budţetom za ovu 

godinu predvidjela 220 000 KM za 

aktivnosti ovog udruţenja. 

„Opština svake godine izdvaja u budţetu 

odreĎena sredstva koja penzioneri 

upotrebljavaju za jednokratne pomoći, 

banjsko liječenje ili druge potrebe ove 

populacije.To je zaista pomoć koja njima 

dobro doĎe i mi ćemo sa tom praksom 

nastaviti iako to nije naša obaveza, ali je to 

potreba njih ljudi koje mi razumijemo“ –

kazao je Pavić. 

Nezaobilazna tema bile su i promjene u 

zakonskoj regulativi, o čemu je govorio 

predsjednik Udruţenja penzionera 

Republike Srpske  Rade Rakulj. Za razliku 

od ranijeg perioda, kada je politika 

dirigovala penzionim sistemom, novim 

zakonom o PIO to više nije slučaj, smatra 

Rakulj. 

„U novom zakonu piše da republika 

garantuje dostignuti nivo i redovnost 

isplate penzija. Dakle, moţe se desiti da 

poslodavci zapadnu u neke teškoće, ali 

Republika onda mora porezom djelovati 

prema Fondu penzijskog osiguranja da 

obezbijedi penzije. Nije više ničija 

stimulacija da ide rano u penziju. Neće se 

od penzije moći ţivjeti, ako se malo radi“ 

rekao je Rakulj. 

Tokom ove  skupštine razmotren je 

Izvještaj o radu i finansijski izvještaj za 

prošlu godinu te utvrĎen program rada i 

donijeta odluka o raspisivanju izbora za 

nove organe opštinskog Udruţenja 

penzionera koji će biti odrţati u septembru 

ove godine. Tome će prethoditi izbori u 23 

mjesna udruţenja na području Prijedora 

gdje inače ţivi 14 500 penzionera od kojih 

je 13 000 uključeno u rad ovog udruţenja i 

gotovo polovina ih je u stanju socijalne 

potrebe. 

 

Zlatna vila 12.put 

 
Na  12. MeĎunarodnom festivalu horova 

"Zlatna vila" koji će se  11. i 12. maja 

odrţati u Prijedoru  , nastupiće devet  

horova iz pet  zemalja bivše Jugoslavije i 

Ukrajine , potvrĎeno   je  na sjednici 

Organizacionog odbora. 

Već po tradiciji prijedorskoj publici će se 

horovi predstaviti u dvije festivalske 

večeri, a riječ je o renomiranim horskim 

pjevačima kao što su  „Prvo beogradsko 

pevačko društvo „ i Akademski hor „ 

Obilić“ iz Beograda, Gradski zbor „ 

Brodosplit“ iz Splita, hor „ Elegija“ iz 

Ukrajine,Hor „ Sveti Stefan Dečanski“ iz 

Novog Sada , Ţenski hor Muzičke 

akademije sa Cetinja,  Pjevački zbor „ 

Josip Štolcer Slavenski“ iz Čakovca, 

Mešani pevski zbor  „ Zarja“ iz  

slovenačkog Šentvida, te Mješoviti hor „ 

Una „ iz Novog Grada. Prošlogodišnji 

pobjednik , domaći Hor Srpskog crkvenog-

pjevačkog društva „ Vila“ nastupiće u 

revijalnom dijelu programa. 
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